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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: Dunavarsány Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Városháza dísztermében 2016. 
szeptember 30-án, 902 órai kezdettel megtartott, rendkívüli, nyílt üléséről. 
 
Pult Név Voks 
3 dr. Békássy Szabolcs 1 
9 dr. Bóna Balázs 1 
7 dr. Csobolyó Eszter 1 
1 Gergőné Varga Tünde 1 
4 Herczeg Mariann 1 
2 Keresztesi Balázs 0 
8 Kun László Károly 1 
5 Mekler Andrea 1 
10 Surányi Tibor 1 
6 Száger Gyula 1 
11 dr. Szilágyi Ákos Andor 0 
13 Tyukodi-Bihari Zsuzsanna 0 
12 Vendég 0 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Szeretettel köszöntöm a rendkívüli ülésünkön megjelent 
képviselőket, köszönöm szépen, hogy eljöttek, hiszen hirtelen hívtuk össze ezt az ülést, de megvolt rá az 
okunk. Köszöntöm a vendégeinket és a Hivatal dolgozóit is. Jegyzőkönyv hitelesítőnek javaslom Kun 
László és Surányi Tibor képviselő urakat. Kérem, hogy szavazzunk a javaslatról.  
 
Szavazás eredménye 
Ideje: 2016. szeptember 30. 09:03  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 5 100.00 55.56 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 5 100.00 55.56 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 4   44.44 
Összesen 9   100.00 
Megjegyzés: 
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Név Voks Frakció 
dr. Csobolyó Eszter Igen - 
Gergőné Varga Tünde Igen - 
Kun László Károly Igen - 
Surányi Tibor Igen - 
Száger Gyula Igen - 
dr. Békássy Szabolcs Távol - 
dr. Bóna Balázs Távol - 
Herczeg Mariann Távol - 
Mekler Andrea Távol - 
 

163/2016. (IX. 30.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítésére Kun László és Surányi Tibor képviselőket jelöli ki.  
  
Határidő: azonnal 
Felelős: Képviselő-testület 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A napirendi pontok megegyeznek a meghívóban foglaltakkal: 
1.) Javaslat a helyi települési hulladékgazdálkodást érintő döntések meghozatalára 
2.) Javaslat MÁV területek üzemeltetésére irányuló megállapodás megkötésére 
3.) Javaslat a Dunavarsány Vörösmarty utca 3623/1 hrsz-ú 3622 hrsz-ú, és a 3700 hrsz-ú ingatlanok 
telekhatár rendezésére 
4.) Javaslat közcélú felajánlás elfogadására 
Aki egyetért a napirendi pontokkal, kérem, szavazzon.  
 
Szavazás eredménye 
Ideje: 2016. szeptember 30. 09:04  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 5 100.00 55.56 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 5 100.00 55.56 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 4   44.44 
Összesen 9   100.00 
Megjegyzés: 
 
Név Voks 
dr. Csobolyó Eszter Igen 
Gergőné Varga Tünde Igen 
Kun László Károly Igen 
Surányi Tibor Igen 
Száger Gyula Igen 
dr. Békássy Szabolcs Távol 
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dr. Bóna Balázs Távol 
Herczeg Mariann Távol 
Mekler Andrea Távol 
 

164/2016. (IX. 30.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendjét az alábbiak szerint 
állapítja meg:  
1.) Javaslat a helyi települési hulladékgazdálkodást érintő döntések meghozatalára 
2.) Javaslat MÁV területek üzemeltetésére irányuló megállapodás megkötésére 
3.) Javaslat a Dunavarsány Vörösmarty utca 3623/1 hrsz-ú 3622 hrsz-ú, és a 3700 hrsz-ú ingatlanok 
telekhatár rendezésére 
4.) Javaslat közcélú felajánlás elfogadására 
 
Határidő: azonnal  
Felelős: Képviselő-testület 
 
Dr. Békássy Szabolcs alpolgármester 904 órakor megérkezik a testületi ülésre, a szavazók száma 6 főre 
emelkedik.  
 

-----Napirendi pont----- 
1. Javaslat a helyi települési hulladékgazdálkodást érintő döntések meghozatalára 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ez a legfontosabb napirendünk, ami miatt tulajdonképpen muszáj 
volt most testületi ülést tartanunk. Hiszen a mai nappal felmondta a szerződést az eddigi hulladékszállító 
cégünk a MULTI DH és ebben lépnünk kell, mert szolgáltatás nélkül nem maradhat a város. Ennek a 
kidolgozása történt meg, hosszas egyeztetések során az elmúlt hónapokban. Ezt a szerződést szeretnénk 
most a Képviselő-testület elé tárni. Jegyző urat szeretném felkérni, hogy röviden tájékoztasson minket 
erről.  
 
dr. Szilágyi Ákos Andor jegyző: Köszönöm szépen a szót. Én is szeretettel köszöntök mindenkit. 
Jeleztük már, két testületi ülésen is téma volt a települési szilárd hulladékot érintő kötelező 
közszolgáltatás. Egyszer a közszolgáltatási szerződésünket, azt követően pedig a vonatkozó rendeletünket 
igazítottuk a jelentősen megváltozott jogi környezethez. Tájékoztattuk Önöket, hogy létrejött egy állami 
holding, ami hivatott a jövőben a közszolgáltatási szemétdíjakat beszedni, illetőleg egyéb feladatai mellett 
ellenőrzi az ágazat működését is. Az új jogi környezetből egyértelműen kiviláglott, hogy az ilyen 
kisméretű szolgáltatók, mint amilyen a MULTI DH, akivel szerződéses jogviszonyban vagyunk sem a 
finanszírozási oldalról, sem pedig a jogi megfelelőség oldaláról a jövőben ezt a szolgáltatást ellátni nem 
tudja. Tehát az új jogszabályok által előírt engedélyeket nem fogja megkapni. Az új jogi szabályozás a 
nagy, többszázezres lakosságszámot ellátó szolgáltatókat preferálja. Elvileg április 1-jétől az új, állami 
holding szedi be a közszolgáltatási díjakat, ami eddig nem igaz, mert a számlázási rendszere nem volt még 
működőképes, ezért ennek beszedésére a mai napig nem került sor. Ez a rendszer úgy néz ki, hogy nem is 
fog ilyen formában felállni, hanem bérszámlázás keretében fogják a közszolgáltatási szemétdíjakat 
beszedni. Nálunk negyedéves számlázási rend volt, tehát július 1-jével kellett volna a lakosainknak 
számlát kapni. Ez nem történt meg. Várható, hogy a lakosok jó esetben 2 negyedévről fognak számlát 
kapni. Jelenleg még sok a sötét folt a hulladékgazdálkodást szabályozó jogi környezetben, amibe 
beleütköznénk, ha most írnánk ki a közbeszerzési eljárást. Ezért egyeztetve az ágazatot felügyelő állami 
holding vezérigazgató-helyettesével, az előterjesztés szerinti megoldást javasoljuk a feladat átmeneti 
elvégzésére. Később a kép tisztulásával egy korrekt és egzakt közbeszerzést tudunk kiírni. Egyeztettem a 
közbeszerzési tanácsadónkkal is, aki egyértelműen támogatja ezt a megoldást. Ő is több önkormányzatnál 
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segédkezik, és ő is hasonlóképpen látja, és hasonlóképpen járnak el az általa ismert önkormányzatok is. 
Előkészítjük a közbeszerzést, és amikor a jogi környezet és a jogi feltételek adottá válnak, azonnal ki 
tudjuk írni. A kötendő hulladékgazdálkodási szerződés határozott idejű, véghatárideje 2017. december 
31-e. Az Önöknek kiküldött hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés tervezethez nem nyúltunk 
hozzá. Csak annyit raktunk bele, hogy a felmondás helyett közös megegyezéssel szűnik meg a 
jogiszonyunk a MULTI DH-val. A határozati javaslat két részre tagolódik, az elsővel elfogadjuk a 
kezdeményezését a MULTI DH-nak, és a mai nappal közös megegyezéssel megszüntetjük a velük 
fennálló közszolgáltatási szerződésünket. A második részben pedig az Önök előtt lévő 
hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződést fogadná el a tisztelt Képviselő-testület az átmeneti 
időszakra, és hatalmazná fel a Polgármestert, hogy ezt a szerződést alá tudja írni. Október 1-jétől az új 
rendszernek működnie kell az állami holding elmondása szerint is, ezért volt indokolt, hogy ma 
mindenképpen összejöjjünk. Ezt a szerződést ma alá kellene írni. A lakosok ebből nem fognak semmit 
érezni. A háttérmegállapodásokat a MULTISZINT Kft, illetve a VERTIKÁL Zrt. megkötik az 
alvállalkozásra. A VERTIKÁL Zrt. fővállalkozóként felel az alvállalkozó tevékenységéért, tehát a 
lakosság szempontjából ugyanaz a struktúra áll fel, csak más a szerződés. Kérem tisztelettel, hogy 
támogassák ezt az előterjesztést. Köszönöm.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen Jegyző úrnak, szerintem kimerítő volt a 
tájékoztatás. Felkérem a VERTIKÁL Kft. vezetőjét, hogy pár szóval mutassa be nekünk a céget, hogy 
azért legyen róla képünk. 
 
Lócskai István Árpád, a VERTIKÁL Zrt. képviselője: Jó napot kívánok, köszöntök mindenkit. 
Köszönjük a lehetőséget, hogy itt Önöknél szolgáltathatunk, ahogy Polgármester asszony jelezte. A 
VERTIKÁL Nonprofit Zrt. még a tanácsi időszakban kezdte működését költségvetési üzemből, és mind a 
mai napig, kizárólag önkormányzati tulajdonban lévő társaságról beszélünk. Minden, VERTIKÁL 
cégcsoporthoz tartozó cég szintén többségi önkormányzati tulajdonban van. Szó sincs multicégek 
beleszólásáról a cégcsoportok működésébe. Nagyságrend szempontjából társaságunkra azt lehet mondani, 
hogy a fővárosi után a második legnagyobb szolgáltatót jelenti Magyarországon. A szállítási területünk 
Esztergomtól a Balatont érintve egészen Békésig tart, a másik oldalon pedig már Cegléd ajtaján 
kopogtatunk. Tehát jelen pillanatban több mint 1 millió embernek szolgáltatunk. Bízom benne, hogy 
partnereink megelégedésére. Szintén ügyelve arra, ha bárkinek bármilyen problémája, megkeresése van, 
akkor azt a lehető legrövidebb időn belül problémamentesen tudjuk kezelni. Ami az előnye a 
cégcsoportunknak, hogy komplett mezőgazdasági rendszert működtet, 8 db saját üzemeltetésű lerakója 
van. Az általunk alkalmazott kezelési mód alapján a beszállított hulladékokat cégcsoportunk nem 
egyenesen lerakással semmisíti meg, hanem egy ún. gépi kezelési technológiával frakciókra szétbontva, 
aprítva és rostálva kezeljük, és az összes beérkező mennyiségnek kb. 30 %-a, ami ténylegesen lerakásra 
kerül, értelemszerűen ezzel is kitolva a lerakat befogadási képességét. Úgy gondolom, hogy az Önök 
települése is nyerni fog ezzel a váltással, igyekszünk egy picivel magasabb műszaki tartalmat adni, mint 
amit a törvény előír. Ha jó az információm, akkor egy picivel magasabb lesz, mint amit eddig a MULTI 
DH Kft. tudott nyújtani Önöknek. Bízom benne, hogy nem lesz semmi olyan probléma, hogy a lakosságot 
hátrányosan érintené ez a váltás. Megvannak az ügyfélszolgálati irodák, ahogy eddig is. A határidőben 
történő szállítást Molnár Zoltán úr személye eleve garantálja. Ha véletlenül bármilyen szállítási probléma 
merülne fel, egy picit változik majd a szállítási távolság, mert Dömsödre, illetve Adonyba fog kerülni a 
hulladék, illetve a zöldhulladék vagy Kiskunlacházára, vagy Csomádra. Ha véletlenül kapacitásgondjuk 
lenne, akkor egy egyeztetés után tudunk akár embereket is segítségként küldeni. De úgy gondolom, hogy a 
MULTISZINT is egy igen jól felkészült cég. Köszönöm szépen, várom a kérdéseket, ha van.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönjük szépen. Tessék Molnár úr! 
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Molnár Zoltán, a MULTISZINT Kft. ügyvezetője: Molnár Zoltán vagyok, a MULTISZINT Kft. 
képviseletében. Egy gyors tájékoztatást hadd adjak a tisztelt testületnek a számlázással kapcsolatban. 
Megkötődött a bérszámlázási megállapodás, ahogy Jegyző úr is említette. Elkészültek a 
számlanyomtatványok, gyakorlatilag a nyomtatóba betöltésre kerültek a papírok, amikor a számlázás 
országos szinten felfüggesztésre került. Mi azt az információt kaptuk a holding vezetésétől, hogy jövő hét 
szerdáig kérnek haladékot arra, hogy az időközben kibocsátott számlák alapján felmerült problémákat 
tudják orvosolni, és ezt kiküszöbölve, az ő instrukcióik alapján így fog elkészülni a számla. Tájékoztattuk 
a honlapon keresztül is a lakosságot, hogy a számlázás már megindult, de sajnos ez emiatt került 
felfüggesztésre. Ahogy elmozdulás van az ügyben, és konkrétumot tudunk, akkor a tájékoztatást 
természetesen megtesszük. Bízunk benne, hogy a második kimaradt negyedév – ami naptár szerint már a 
harmadik negyedév – már határidőben kerül kinyomtatásra. Amikor a negyedév végén szokásosan meg 
szoktak érkezni a számlák, akkor az is megérkezik. A két fizetési határidő egymástól való elhangolása 
még egyeztetés tárgya. A holdingnak is az a szándéka, hogy ne egyszerre kelljen a két számlát kifizetni, 
hanem ez egymástól elcsúsztatásra kerüljön, de a pontos dátumról még sajnos nincs információm. Annyi 
változás lesz csak, hogy a számlán NHKV Zrt. fog szerepelni. Köszönöm szépen.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Igen, a lakosoknak igazából a háttérmunka, meg az, hogy hogy 
hívják a szolgáltatót, nem érdekes, egészen addig, amíg probléma nem történik, illetve amíg az ő saját, 
egyéni problémáik nincsenek megoldva. Illetve a számlázás, ami még egy kicsit borzolja a kedélyeket, de 
nyilván amíg meg nem jelenik a számla, szintén nem nagyon foglalkoznak vele. Majd utána, amikor 
megkapják a számlát, akkor lesz probléma. Bízunk benne, hogy azért a lakosság a váltásból mást nem 
vesz észre, és minden ugyanolyan zökkenőmentesen és jól fog működni, ahogy eddig működött. Mert mi 
eddig teljes mértékben meg voltunk elégedve a hulladékszállítással és az egyéb kiegészítő 
szolgáltatásokkal. Ha a szolgáltatás korszerűbb lesz, az csak jó, biztos, hogy észre fogják venni, és látni 
fogják, bár azzal sem volt eddig semmi problémánk. Köszönöm szépen. Van-e kérdése bárkinek? Ha 
nincs, akkor szavazásra teszem fel az alábbi határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának 
Képviselő-testülete 
a) a saját részről hozzájárul a MULTI-DH Hulladékkezelő Nonprofit Kft-vel (2330 Dunaharaszti, Fő út 
152.)  2014. január 27-én kötött, a települési hulladék gyűjtésére, szállítására és ártalommentes 
elhelyezésére irányuló közszolgáltatási szerződés 2016. szeptember 30-ai hatállyal - közös megegyezéssel 
történő - megszüntetéséhez. 
b) a saját részéről elfogadja változatlan tartalommal és szövegezéssel a jelen határozat meghozatalát 
segítő előterjesztés melléklete szerinti, a VERTIKÁL Közszolgáltató Zrt-vel (8154 Polgárdi, Bocskai u. 
39.) kötendő, hulladékgazdálkodási közszolgáltatás ellátására irányuló közszolgáltatási szerződést ellátási 
érdekből, a kötelező közszolgáltatás ellátására kiírandó új közbeszerzési eljárás eredményes befejezéséig, 
a nyertes ajánlattevővel kötendő új hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés hatálybalépéséig, de 
legkésőbb 2017. december 31-ig napjáig terjedő határozott időtartamra. 
c) felhatalmazza a Polgármestert a b) pont szerinti hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés 
aláírására és az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 
Aki ezzel egyetért, kérem, igennel szavazzon.  
 
Szavazás eredménye 
 
Ideje: 2016. szeptember 30. 09:26  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
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Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 3   33.33 
Összesen 9   100.00 
Megjegyzés: 
 
Név Voks 
dr. Békássy Szabolcs Igen 
dr. Csobolyó Eszter Igen 
Gergőné Varga Tünde Igen 
Kun László Károly Igen 
Surányi Tibor Igen 
Száger Gyula Igen 
dr. Bóna Balázs Távol 
Herczeg Mariann Távol 
Mekler Andrea Távol 
 

165/2016. (IX. 30.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a saját részről hozzájárul a MULTI-DH Hulladékkezelő Nonprofit Kft-vel (2330 

Dunaharaszti, Fő út 152.)  2014. január 27-én kötött, a települési hulladék gyűjtésére, 
szállítására és ártalommentes elhelyezésére irányuló közszolgáltatási szerződés 2016. 
szeptember 30-ai hatállyal - közös megegyezéssel történő - megszüntetéséhez. 

b) a saját részéről elfogadja változatlan tartalommal és szövegezéssel a jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti, a VERTIKÁL Közszolgáltató 
Zrt-vel (8154 Polgárdi, Bocskai u. 39.) kötendő, hulladékgazdálkodási 
közszolgáltatás ellátására irányuló közszolgáltatási szerződést ellátási érdekből, a 
kötelező közszolgáltatás ellátására kiírandó új közbeszerzési eljárás eredményes 
befejezéséig, a nyertes ajánlattevővel kötendő új hulladékgazdálkodási 
közszolgáltatási szerződés hatálybalépéséig, de legkésőbb 2017. december 31-ig 
napjáig terjedő határozott időtartamra. 

c) felhatalmazza a Polgármestert a b) pont szerinti hulladékgazdálkodási 
közszolgáltatási szerződés aláírására és az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Képviselő-testület 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A szerződést aláírjuk, további jó együttműködést kívánok 
mindnyájunknak. Köszönjük szépen a megjelenést.  
 
 
 
 
 
 



7 

 

-----Napirendi pont----- 
2. Javaslat MÁV területek üzemeltetésére irányuló megállapodás megkötésére 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Mint már beszéltünk róla, a MÁV felkeresett minket, és 
tulajdonképpen tájékoztatott arról, hogy a MÁV külső és belső területeit tisztántartani, rendben tartani, és 
gondozni az önkormányzat felelőssége. Valamennyi összeget fog a MÁV fizetni, de az borravalóra sem 
elég. Ezért kaptunk egy árajánlatot a Kft-énktől, mert hova forduljunk ezzel a problémával. A 
Városgazdálkodási Kft. fogja elvégezni a munkát a jövőben. Kaptunk egy éves árajánlatot, egy kimutatást, 
hogy mennyibe fog ez nekünk kerülni. Ehhez képest egy jóval kevesebb összeg, amit a MÁV felajánl. De 
el kell végezni, meg kell csinálni, úgyhogy javaslom ezt a határozatot és a szerződést elfogadni. Ez a 
MÁV szerződés át lett írva, bele lettek írva azok a dolgok, amelyeket pótlólag úgy gondoltunk, hogy 
legyenek benne. Ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése, felvetése? Ha nincs, akkor ismertetem a 
határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) kötelezettséget vállal a Dunavarsány vasúti megállóhely és környezetének, valamint az azzal határos 
közterületek üzemeltetési feladatainak elvégzésére, határozatlan időre, a jelen határozat elfogadását segítő 
előterjesztés 1. számú melléklete szerint csatolt Együttműködési Megállapodásban rögzített tartalommal; 
b) megbízza a Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft-t (2336 Dunavarsány, Kossuth Lajos utca 18.) a 
Dunavarsány vasúti megállóhely és környezetének, valamint az azzal határos közterületek üzemeltetési 
feladatainak elvégzésével nettó 2.399.241 Ft+ Áfa/ év összegben; 
c) felhatalmazza a polgármestert az a) pont szerinti tárgyban a MÁV Zrt-vel (1087 Budapest, Könyves 
Kálmán krt. 54-60.) az Együttműködési Megállapodás aláírására és az egyéb szükséges intézkedések 
megtételére. 
 
Szavazás eredménye 
 
Ideje: 2016. szeptember 30. 09:28  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 3   33.33 
Összesen 9   100.00 
Megjegyzés: 
 
Név Voks 
dr. Békássy Szabolcs Igen 
dr. Csobolyó Eszter Igen 
Gergőné Varga Tünde Igen 
Kun László Károly Igen 
Surányi Tibor Igen 
Száger Gyula Igen 
dr. Bóna Balázs Távol 
Herczeg Mariann Távol 
Mekler Andrea Távol 
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A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

166/2016. (IX. 30.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) kötelezettséget vállal a Dunavarsány vasúti megállóhely és környezetének, valamint az 
azzal határos közterületek üzemeltetési feladatainak elvégzésére, határozatlan időre, a jelen 
határozat elfogadását segítő előterjesztés 1. számú melléklete szerint csatolt 
Együttműködési Megállapodásban rögzített tartalommal; 
b) megbízza a Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft-t (2336 Dunavarsány, Kossuth Lajos 
utca 18.) a Dunavarsány vasúti megállóhely és környezetének, valamint az azzal határos 
közterületek üzemeltetési feladatainak elvégzésével nettó 2.399.241 Ft+ Áfa/ év összegben; 
c) felhatalmazza a polgármestert az a) pont szerinti tárgyban a MÁV Zrt-vel (1087 
Budapest, Könyves Kálmán krt. 54-60.) az Együttműködési Megállapodás aláírására és az 
egyéb szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Képviselő-testület 

 
-----Napirendi pont----- 

3. Javaslat a Dunavarsány Vörösmarty utca ingatlanjainak telekhatár rendezése 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Megkérem Vella Zoltán osztályvezető urat, hogy néhány 
mondatban ismertesse az előterjesztést.  
 
Vella Zoltán beruházási és műszaki osztályvezető: Nagyon sok plusz dolgot nem tudok mondani, úgy 
gondolom, hogy a kollégák az előterjesztésben jól összefoglalták a lényeget. Egy építési engedélyezési 
eljárásról van szó és egy területrendezésről. Szerintem a testület előtt abszolút ismert a terület. 
Természetben ez a Városgazdálkodási Kft. telephelyén van. Természetbeni állapothoz kell igazítani a 
telekhatárokat.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Ha nincs kérdés, vagy felvetés, akkor 
felteszem szavazásra a határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány 3622 helyrajzi számú kivett közterületet és a 3700 helyrajzi számú kivett 
közterületből 168 négyzetmétert - a b) pont szerinti változási vázrajzra figyelemmel - forgalomképessé 
minősít; 
b) elfogadja a Dunavarsány 3623/1 helyrajzi számú, 3622 helyrajzi számú és a 3700 helyrajzi számú 
ingatlanok telekhatár rendezésére vonatkozó, a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú 
mellékleteként csatolt tartalommal az Algor Kft. (5440 Kunszentmárton, Érpart utca 40.) által készített 
178/2016. számú változási vázrajzot, egyben hozzájárul a tervezett 3622 helyrajzi számú, 2631 m2 „kivett 
iroda, raktár, udvar" kialakításához; 
c) felhatalmazza a Polgármestert a változási vázrajz aláírására és az egyéb szükséges intézkedések 
megtételére. 
 
Szavazás eredménye 
 
Ideje: 2016. szeptember 30. 09:30  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
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Egyszerű 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 3   33.33 
Összesen 9   100.00 
Megjegyzés: 
 
Név Voks 
dr. Békássy Szabolcs Igen 
dr. Csobolyó Eszter Igen 
Gergőné Varga Tünde Igen 
Kun László Károly Igen 
Surányi Tibor Igen 
Száger Gyula Igen 
dr. Bóna Balázs Távol 
Herczeg Mariann Távol 
Mekler Andrea Távol 
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

167/2016. (IX. 30.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány 3622 helyrajzi számú kivett közterületet és a 3700 helyrajzi számú 

kivett közterületből 168 négyzetmétert - a b) pont szerinti változási vázrajzra 
figyelemmel - forgalomképessé minősít; 

b) elfogadja a Dunavarsány 3623/1 helyrajzi számú, 3622 helyrajzi számú és a 3700 
helyrajzi számú ingatlanok telekhatár rendezésére vonatkozó, a jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú mellékleteként csatolt tartalommal az 
Algor Kft. (5440 Kunszentmárton, Érpart utca 40.) által készített 178/2016. számú 
változási vázrajzot, egyben hozzájárul a tervezett 3622 helyrajzi számú, 2631 m2 
„kivett iroda, raktár, udvar" kialakításához; 

c) felhatalmazza a Polgármestert a változási vázrajz aláírására és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Képviselő-testület 
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-----Napirendi pont----- 
4. Javaslat közcélú felajánlás elfogadására 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ez a napirendi pontunk egy új keletű felajánlásról szól, amelyet a 
testület elé terjesztünk. A közérdekű felajánlás természetesen örömteli, és mindig el szokta fogadni a 
testület, amennyiben minden jogi feltételnek és szempontnak megfelel, amit felajánlanak, és az a hely, 
ahova szeretnék a felajánlást elhelyezni. Konkrétan egy kereszt állításáról van szó, ami abból az apropóból 
jutott eszébe a Duna-parti lakóközösségnek, hogy megcsináltunk a sétányt, és egy használható, élvezhető 
Duna-partunk kezd kialakulni. Ennek örömére, illetve a 2001. szeptember 11-ei amerikai terrortámadás 
emlékére, valamint az 56-os események 60. évfordulójára való megemlékezésként. Voltak egyeztetések, 
megegyeztünk a Duna-parti közösséggel és a kereszt máris felállításra került. A Szüreti felvonulás 
alkalmával, amikor a sétányt és a játszóteret is fel fogjuk avatni, a kereszt szentelése is megtörténik. 
Szerintem ez egy szép és nemes gesztus, javaslom a testületnek, hogy adjuk ehhez a jóváhagyásunkat. 
Természetesen úgy lett odahelyezve a kereszt, hogy balesetveszély ne legyen. Felterjesztem szavazásra a 
határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány Üdülősor lakóközösségének (képviselő: Arató Levente) 5.000,- Ft, azaz Ötezer forint 
értékű mobil kereszt felajánlását (adományát) felállítás céljából köszönettel elfogadja és tudomásul veszi a 
jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú melléklete szerinti - a Polgári Törvénykönyvről 
szóló 2013. évi V. törvény 6:589. §-a alapján tett kötelezettségvállalást. 
b) tulajdonosi hozzájárulását adja az a) pont szerinti mobil kereszt jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztésben részletezett műszaki-statikai feltételekkel történő felállításához a Dunavarsány Árnyas 
utca - Hídfő utca sarkán lévő játszótéren. 
c) a kereszt felállításával a tulajdonában lévő Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft-t bízza meg. 
d) felhatalmazza a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Szavazás eredménye 
 
Ideje: 2016. szeptember 30. 09:33  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 6 100.00 66.67 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 6 100.00 66.67 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 3   33.33 
Összesen 9   100.00 
Megjegyzés: 
 
Név Voks 
dr. Békássy Szabolcs Igen 
dr. Csobolyó Eszter Igen 
Gergőné Varga Tünde Igen 
Kun László Károly Igen 
Surányi Tibor Igen 
Száger Gyula Igen 
dr. Bóna Balázs Távol 
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Herczeg Mariann Távol 
Mekler Andrea Távol 
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

168/2016. (IX. 30.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány Üdülősor lakóközösségének (képviselő: Arató Levente) 5.000,- Ft, 

azaz Ötezer forint értékű mobil kereszt felajánlását (adományát) felállítás céljából 
köszönettel elfogadja és tudomásul veszi a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés 2. számú melléklete szerinti - a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. 
évi V. törvény 6:589. §-a alapján tett kötelezettségvállalást. 

b) tulajdonosi hozzájárulását adja az a) pont szerinti mobil kereszt jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztésben részletezett műszaki-statikai feltételekkel 
történő felállításához a Dunavarsány Árnyas utca - Hídfő utca sarkán lévő 
játszótéren. 

c) a kereszt felállításával a tulajdonában lévő Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft-t 
bízza meg. 

d) felhatalmazza a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Képviselő-testület 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Szombaton mindenkit várok szeretettel a rendezvényre, most 
pedig köszönöm a megjelenést, az ülést bezárom. /934 h/  
 
A jegyzőkönyv 934 órakor lezárásra kerül.  

K.m.f. 
 
 
 
 
 

 
  Gergőné Varga Tünde      dr. Szilágyi Ákos 
   polgármester       jegyző 
 
 
 
A jegyzőkönyv hiteles: 
 
 
 
 
 
 
  Kun László        Surányi Tibor  

 képviselő          képviselő 
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